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September 2024 
 
 

Deze speciale editie van de nieuwsbrief staat volledig in het teken van de 

aankondiging van de wisseling van het voorzitterschap van de sectie bridge. 

 

1. John stopt als voorzitter. 

Na 6 jaar voorzitterschap heeft John van der Meer 

aangegeven hiermee te willen stoppen.  

 

Hij blijft (gelukkig) deel uitmaken van het dagelijks 

bestuur (DB) en zal als functionaris wedstrijdzaken 

zich vooral gaan toeleggen en verantwoordelijk zijn 

voor het totale bridgegebeuren dat op alle 

speelmomenten plaatsvindt. Ook het organiseren 

van de kampioenendrive, lentedrive, 

bridgeweekend en zomerbridge zal hij blijven 

coördineren. 

Zijn kennis en ervaring blijft dus behouden. 

John heeft in die 6 jaar voorzitterschap veel meegemaakt en de sectie bridge 

binnen de omnivereniging verder op de kaart gezet. Hij begon met het 

samenstellen van een dagelijks bestuur om de taken te verdelen en veel zaken 

verder te professionaliseren. Daar is hij, samen met de wisselende 

bestuursleden, goed in geslaagd. 

De grootste uitdaging was de Corona periode. Voor iedereen een zeer lastige en 

moeilijke periode. We hebben in die tijd een ledendaling gehad van zo’n 100 

leden. Door goed te anticiperen en de nodige besluiten te nemen zijn wij daar als 

club relatief goed doorheen gekomen. 
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Zoals gezegd blijft John zijn onvermoeibare inzet geven aan de bridge. 

Op de Algemene Ledenvergadering van de omnivereniging in november wordt 

het formeel geregeld, maar de taken van John worden per direct overgenomen 

door zijn opvolger. 

Mede namens alle leden bedankt het dagelijks bestuur John nog op een moment 

voor zijn tomeloze inzet en vele uren die hij aan onze club besteed heeft, en nog 

gaat besteden. 

  

 

2. Nieuwe voorzitter bekend. 

Gelukkig is er een opvolger beschikbaar gevonden die het voorzitterschap van 

John wil overnemen. 

Deze opvolger is Jos Stevens.  

Jos maakt al sinds 2019 deel uit van het dagelijks bestuur 

van de bridge en heeft in die periode o.a. de website 

opgezet, veel beleidszaken opgepakt en maakt de 

maandelijkse nieuwsbrief. 

De afgelopen jaren vertegenwoordigde Jos al de sectie 

bridge bij de voorzittersvergaderingen van de 

omnivereniging. Hij is dus bekend met de inhoud van de 

functie. 

 

 

Gelukkig is de continuïteit van het bestuur gewaarborgd en wensen we Jos veel 

succes. 

Jos wil, samen met de andere bestuursleden, op de ingeslagen weg verdergaan 

en het bridgen voor de leden aantrekkelijk houden. Er zijn zorgen over de 

‘vergrijzing’ en de mogelijke gevolgen voor de stabiliteit van het ledenaantal. 

Ook de continuïteit van de wedstrijdleiders heeft de aandacht. 

Maar bovenal is GSV bridge een gezellige vereniging waar leuk gebridged wordt 

en er naast het serieus bridgen ook veel gelachen wordt. 
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